



ARCTIC
ENERGY SOLUTIONS
1 (844) 999-BEAR

Your Insulation Specialists



ATTIC INSULATION

Seal in warmth during the colder months and keep your living space pleasantly cool in the summer.

Attic insulation enhances year-round comfort and also helps reduce energy bills by minimizing heat loss and gain.



SPRAY FOAM

Experience the ultimate comfort with spray foam insulation, sealing every nook and cranny, and creating an airtight barrier against temperature fluctuations and external elements hence reducing energy consumption and enhancing indoor air quality and noise reduction.



FIREPROOFING

Protect your property with professional fireproofing solutions that provide essential fire resistance to structural components and surfaces. Have a peace of mind, ensuring your building meets rigorous safety standards and safeguarding your investment from potential fire hazards.



1 (844) 999-BEAR

ABOUT US

Ready to turn your home into an energy-saving superhero lair? ARCTIC Energy Solutions is here to give your house an eco-friendly cap, making it the envy of the neighborhood while keeping your wallet happy too!



WHY CHOOSE US?

Choose ARCTIC Energy Solutions for a fresh and reliable approach to insulation that ensures a comfortable home and significant savings on your energy bills. Give us a call today to create a cozier and more efficient living space.



Government Grants and Loans for retrofits



Contact us to find out which federal and provincial grants and loans you can access to help you with your renovations. Hold onto your hats, because eligible homeowners might even score a 10-year interest-free loan, generously offered by the Federal government, of up to a whopping \$40,000.

We teamed up with a seasoned Natural Resources Canada approved energy assessment advisors, Homesol Building Solutions to assess your home and qualify you for the federal and provincial grants & loans.



www.arcticsolutions.ca



NEW BRUNSWICK - NOVA SCOTIA - PEI



ARCTIC
ENERGY SOLUTIONS
1 (844) 999-BEAR



Votre spécialiste d'isolation



ISOLATION DES COMBLES

Scellez la chaleur pendant les mois les plus froids et gardez votre espace de vie agréablement frais pendant l'été. L'isolation des combles améliore le confort tout au long de l'année tout au long de l'année et contribue également à réduire les factures d'énergie en minimisant les pertes et les gains de chaleur.



MOUSSE PULVÉRISÉE

Découvrez le confort ultime grâce à l'isolation par mousse pulvérisée, qui scelle chaque recoin et crée une barrière hermétique contre les fluctuations de température et les éléments extérieurs, réduisant ainsi la consommation d'énergie et améliorant la qualité de l'air intérieur et la réduction des nuisances sonores.



PROTECTION CONTRE L'INCENDIE

Protégez votre propriété grâce à des solutions professionnelles d'ignifugation qui offrent une résistance au feu essentielle aux éléments structurels et aux surfaces. Ayez l'esprit tranquille, en vous assurant que votre bâtiment répond à des normes de sécurité rigoureuses et en protégeant votre investissement contre les risques d'incendie potentiels.



1 (844) 999-BEAR

À PROPOS DE NOUS

Prêt à transformer votre maison en un repaire de super-héros économes en énergie ? ARCTIC Energy Solutions est là pour donner à votre maison une casquette écologique qui fera l'envie du voisinage tout en ménageant votre portefeuille !



POURQUOI NOUS CHOISIR ?

Choisissez ARCTIC Energy Solutions pour une approche nouvelle et fiable de l'isolation qui vous assure une maison confortable et des économies significatives sur vos factures d'énergie. Appelez-nous dès aujourd'hui pour créer un espace de vie plus confortable et plus efficace.



Subventions et prêts du gouvernement pour les rénovations



Contactez-nous pour découvrir les subventions et prêts fédéraux et provinciaux auxquels vous pouvez accéder pour vous aider dans vos rénovations. Attachez vos ceintures, car les propriétaires admissibles pourraient même obtenir un prêt sans intérêt de 10 ans, généreusement offert par le gouvernement fédéral, allant jusqu'à 40 000 \$. Nous nous sommes associés à des conseillers expérimentés en évaluation énergétique approuvés par Ressources naturelles Canada, Homesol Building Solutions, pour évaluer votre maison et vous qualifier pour les subventions et prêts fédéraux et provinciaux.



www.arcticsolutions.ca



NOUVEAU-BRUNSWICK - NOUVELLE-ÉCOSSE - PEI